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Dagsorden – Skolebestyrelsesmøde, Skoledistrikt Vest 

18. december 2019 - Kl. 17.00 til 19.30– (spisning efterfølgende til ca. 20.30)  Ravnshøj skoleafd.  

 

 
Fraværende: Lasse Burholt, Peter Mellergaard, Dorthe Tvilling, Troels W. Gaardbo 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Herunder prioritering af dagsordenens punkter. 

 

OK 

2. Dysleksi-arbejdet  

Oplæg fra læsevejledere 

Janni som er læsevejleder i Gærum/Ravnshøj og 

Susanne, som er læsevejleder på Bangsbostrand 
skoleafd. orienterede om ”Dysleksi alles ansvar”, som er 

navnet på den indsats, der er iværksat i Fr.havn 
kommune for at støtte elever med læsevanskeligheder/ 

dyslektikere. (Bilag femsendt) Ny handleplan for 

dyslektikere blev uddelt. Test og strategiplan for 
skriftsproglig udvikling, gældende for distrikt Vest, som er 

helt ny, blev vist. Denne plan skal udrulles og 
iværksættes efter nytår.  

3. Årshjul Oplæg til årshjul blev omdelt. Der blev tilføjet emner, og 

Carsten og Brian laver et udkast til princip for dysleksi. 

4. Høringssvar vedr. afskaffelse af rullende 
skolestart 

Bestyrelsen tager beslutningen til efterretning, men man 

er ikke tilfredse med ikke at være blevet hørt i processen. 
Det opleves ikke, at man har en reel indflydelse på de 

beslutninger, der træffes.  
Bestyrelsen er dog ikke uenige i, at RUL/AI skal afskaffes. 

5. Høringssvar vedr. dialogmøder Vigtigt med dialog begge veje og at der udvises 
nysgerrighed. Dagsorden skal være et fælles 

anliggende/forpligtelse. Ønske om at udvalget gør brug 

af de lokale bestyrelsers input, i forhold til de 
beslutninger der tages. Maria laver udkast til 

godkendelse.  

6. Nyt fra elevrådet BA: Redskab fra fælleselevrådet som kan understøtte 

elevrådsarbejdet. Snak om emner der kan arbejdes med i 
løbet af året, bl.a. miljø og rengøring. Ønsker blev 

fremsat. Orientering om aktiviteter og elevrådsarbejdet 

generelt. 
RA: Om skolefest og andre aktiviteter. Anvendelse af de 

penge man har på elevrådets konto brugt til møbler i 
atriumgård. 

7. Nyt fra Ravnshøj  John orienterede om 2 årigt projekt i 5. og 7A GBL21. 
Endvidere orientering om projekt ”Den gode tone” som 

iværksættes i det tidlige forår. For personale, elever og 

senere forældre. 

8.  Orientering v. Jette/Maria  

  

Maria orienterer om formændenes indlæg i pressen som 

reaktion på beslutningsprocessen omkring RUL/AI. 
 

Skolechefstillingen er slået op til besættelse fra 1. marts 

2020. Indtil da varetager de 4 distriktsledere Vibekes 
opgaver sammen med direktør Carsten Sand Nielsen. 
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9. Eventuelt Problematik omkring snus og brug af snus. I øjeblikket 
findes problemstillingen i Ravnshøj. Der er generelt brug 

for en forebyggende indsats på det område i distriktet. 
Jette tager det med tilbage og inddrager den øvrige 

ledelse og elevrådene. Der skal skabes en 

opmærksomhed om problematikken i forældregruppen 
også. 

 

 

 

 


